
 

 
 

ZAPISNIK 

 
sa 14 sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje održane dana 21.06.2024. godine u 20 sati u 

prostorijama vijećnice Općine Zadvarje (Svete Kate 28 . 

 
Nazočni vijećnici:                                                    Ostali nazočni: 

Toni Popović                                                                    načelnik: Ivan Krželj, mag.ing.el. 

Mate Popović                                                     pročelnica : Asija Šošić 

Ajda Bajić                
Ivan Bajić 

Filip Kvasina 

ODSUTNI: 
Antonija Čizmić 

Anamarija Krnić 

 
Sjednicu otvara predsjednik Općinskog vijeća Općine Zadvarje Toni Popović. Pozdravlja nazočne, 

utvrđuje da su pozivi i materijali za sjednicu Vijeća vijećnicima podijeljeni na vrijeme te da je sjednici 

nazočan dovoljan broj vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka. Predsjednik Vijeća pita vijećnike 

imaju li  prijedloga  za izmjenu ili dopunu dnevnog reda.Za riječ se javio vijećnik Filip Kvasina koji je 
predložio da se stavi u dnevni red “Revizija Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija za 

Općinu Zadvarje i Općinu Šestanovac. Predsjednik Općinskog vijeća je stavio na glasovanje prijedlog 

vijećnika  Filipa Kvasine. Sa 4 glasova „PROTIV“ i 1 glas „ZA“ prijedlog nije prihvaćen. 
 

Nakon toga predsjednik općinskog vijeća stavlja predloženi dnevni red na glasovanje  

 

Sa 4 glasova „ZA“ i 1 glas „PROTIV“ usvaja se  
 

 

D N E V N I        R E D 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 13.sjednice općinskog vijeća 

2.Prijedlog Odluke u svezi izvršenja proračuna općine Zadvarje za period od 01.01.2023-31.12.2023 
3.Izvješće o izvršenju Programa gradnje komunalne infrastrukture za 2023 
4.Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture općine Zadvarje za 2023. godinu 
5.Vijećnička pitanja 

  

Ovjera  zapisnika sa 13 sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje –  zapisnici su vijećnicima 
podijeljeni na vrijeme. Predsjednik Vijeća pita vijećnike imaju li primjedbi na zapisnik  pa  kako nitko 

od vijećnika nije imao primjedbu, sa 4 glasova ZA i 1 glas „PROTIV“   donosi se 

 

Zaključak 

 

Usvaja se  zapisnik sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje . 

 
Ad.2. 

 

Prijedlog Odluke u svezi izvršenja proračuna općine Zadvarje za period od 01.01.2023-31.12.2023. 
Načelnik je ukratko obrazložio godišnje izvršenje proračuna po stavkama : 

Prihodi su iznosili 894.698 € od planiranih 882.283 € .Povećani prihodi su nastali uslijed prodaje 

zemlje Kingtrade d.o.o, a i nekim odlukama Ministarstava o dodjeli sredstava za projekt uređenja 

Šetnice. 
Rashodi:-plaće su bile u okvirima planiranih 

Vijećnik Filip Kvasina pita koliko iznosi načelnikova naknada . 

Načelnik je odgovorio da iznosi 510 € 



 

 
 

Vijećnik Filip Kvasina je upitao gdje je usisivač? Načelnik je odgovorio da se radi o općinskom 

usisivaču. 
Načelnik je nadalje nastavio sa obrazlaganjem izvršenja proračuna  

- Troškovi reprezentacije 4.348,07 od čega je utrošeno na 2700,00 € na smotru klapa. 

-Povrat kredita dobijenog u vrijeme covida od strane Ministarstva financija  
-popravci na prijevoznim sredstvima u vl. općine i osobnom vozilu  

-računalna oprema je donirana od strane Ministarstva prostornog uređenja 

-Intelektualne usluge su troškovi javnih bilježnika, geometra, odvjetnika, knjigovodstvene usluge 

- cestovni promet: 
Vijećnik Filip Kvasina je upitao da li je u trošak rashoda za dugotrajnu imovinu uvršten i trošak 

kamera . 

Načelnik je odgovorio da se radi o kučištu bez kamere na koje je utrošeno oko cca 30.000 kuna 
općinskih sredstava, a da bi prave kamere koštale cca 300.000 kuna i da je kučište nabavljeno u 2022. 

godini 

Kupovanje pravih kamera je prevelika investicija za općinu. 
Načelnik je dalje nastavio obrazlagati ostale troškove: 

- Poljski putevi (čitaju se cifre) 

- Javna hortikultura (čitaju se cifre) 

- Javni putevi (čitaju se cifre) 
Načelnik je istakao da je najviše sredstava otišlo na troškove izgradnje šetnice 

 

Vijećnik Filip Kvasina je potom pitao da li općina ima dozvole za izgradnju šetnice i da je to već 
tražio i da hoće da mu se postavi pismeno. 

Načelnik je odgovorio da je vijećniku već traženo dostavljeno e mailom u Jumbo mailom, a da se 

pismeno neće dostavljati projekt koji je vrlo opsežan ali da će opet poslati Mišljenje Ureda za 

prostorno uređenje Splitsko dalmatinske županije-Ispostava Omiš da za navedene radove nije 
potrebno ishoditi dozvolu te od Ureda za Zaštitu okoliša splitsko dalmatinske županije  

prihvatljivosti na eko mrežu. 

Načelnik je nakon datog odgovora nastavio obrazlagati rashode 
Za sportsko igralište  83.000,00 € 

Higijeničarska služba  17.000,00 € 

Obnova tvrđave..19.862,00  € 
Pomoć Udrugama temeljem njihovih zahtjeva 

Na upit vijećnika Filipa Kvasine o kojim udrugama se radi načelnik je nabrojao Udruge: 

- Klub žena liječenih od raka na dojci 

- Glazbene niti 
- Župa Grabovac 

- Klapa Pasika 

- Hvidra Omiš 
- Sportskim društvima 

Nadalje ,načelnik je nastavio obrazlagati daljnje rashode 

-stipendije 
-naknade građanima i kućanstvima  u ukupnom iznosu od 16.787,49 € 

-organiziranje dječjeg vrtića u iznosu od 33.000,00 € 

Tako da su ukupni rashodi iznosili 826.040,54 € 

 
Budući da nije bilo daljnih pitanja predsjednik općinskog vijeća je stavio na glasovanje izvješeće o 

izvršenju proračuna za 2024 koje se sa 4 glasa „ZA „ I 1 GLAS protiv usvaja 

se,te se donosi  
 

 

 

 
 

 



 

 
 

ODLUKA 

O usvajanju izvješća o izvršenju Proračuna općine Zadvarje za 2023 

(Odluka  u privitku Zapisnika ) 

 

 
AD. 3 

 

 Predsjednik općinskog vijeća otvara točku Izvješće o izvršenju Programa gradnje komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu 
Načelnik je počeo obrazlagati izvršenje Programa 

Za riječ se javio vijećnik Filip Kvasina koji je upitao načelnika da mu se objasni u što se ulagao u 

gospodarskoj zoni. 
Načelnik je odgovorio :-priključak za javnu rasvjetu GZ HEP-u, Uplate nadzornom inženjeru 

„Fluting“ d.o.o za pripremne i zemljane radove  na dijelu OS I   za II fazu radne zone.  

Vijećnika Kvasinu je zanimalo čiji je nasutni materijal u GZ, Načelnik je odgovorio od izvođača 
radova, zatim u zoni se još ulagao isplaćena je dosadašnja posjednica-vanknjižna vlasnica Ruža 

Šodan i Anka Kvasina. 

U dijelu programa Prometna infrastruktura vijećnika Kvasinu je zanimalo podrobnije koji su to 

troškovi bili. 
Načelnik je obrazložio da se to odnosi na cestu u zoni I situacija. Zatim odvodnja u iznosu od 

30.000,00 € se odnosi na Pripremne i zemljane radove na izgradnji ceste za biološki pročiščivač koji 

je smješten između „Inženjering Georad“ d.o.o i Kingtrade d.o.o. Ukupna situacija je bila cca 
45.963,78 € 

Budući da nije bilo daljnjih pitanja predsjednik općinskog vijeća je stavio na glasovanje izvješće o 

izvršenju Programa gradnje komunalne infrastrukture za 2024 koje sa 4 glasa „ZA „ I 1 GLAS protiv 

usvaja, te se donosi 
 

Odluka 

O usvajanju izvršenja Programa gradnje komunalne infrastrukture općine Zadvarje za 2023 

(Odluka u privitku Zapisnika ) 

 

 

      Ad 4. 

       

 
Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po točki „Izvješće o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture općine Zadvarje za 2023 
 
Načelnik je ukratko obrazložio izvršenje programa održavanja komunalne infrastrukture koje ukupno 
iznosi 32.328 ,00 €,a odnosilo se na: 

- Uređenje potpornog zida u Potpoletnici izvođač Ciđa d.o.o 
- II dio situacije izgradnje pristupne ceste za biološki pročistač 

 
 Budući da nije bilo daljnjih pitanja predsjednik općinskog vijeća je stavio na glasovanje 

izvješće o izvršenju Programa održavanja  komunalne infrastrukture za 2024 koje sa 4 glasa „ZA „ I 

1 GLAS protiv usvaja, te se donosi 

 
 

 

 
 

 

 

 
 



 

 
 

ODLUKA 

O usvajanju izvršenja Programa održavanja komunalne infrastrukture općine Zadvarje za 2023 

(Odluka u privitku Zapisnika ) 

 

 

 

5. Vijećnička pitanja i poticaji 

Vijećnik Filip Kvasina se javio za riječ te se obratio vijećnicima sa objašnjenjem zašto traži da se 

izvrši i pokrene revizija postojeće Procjene ugroženosti od požara za Općinu Zadvarje i Šestanovac. 
Glavni razlog je što u postojećoj procjeni nisu obuhvaćeni poslovni subjekti iz radne zone, a trabali su 

biti uključeni. Mnogi pravni subjekti nisu obuhvaćeni ni u Općini Šestanovac. 

Vijećnik je rekao da je zbog povećanja minimalne plaće za 70 € dobio otkaz ali da čeka presudu koja 
će se donijeti u srpnju mjesecu. Također je naveo da je kao nezavisni vijećnik od Mup a dobio važeću 

Procjenu koja nije ova za koju se tvrdi da je na snazi. 

Vijećnica Ajda Bajić se javila za riječ te je izjavila „tko je ona da ispituje pravovaljanost dokumenta“ 
koje potpisuje ovlaštene osobe. 

Predsjednik općinskog vijeća je upozorio vijećnika Filipu Kvasinu da sve što misli da ne valja prijavi 

ovlaštenim organima. 

Vijećnik Kvasina je zatim zatražio da mu se pismeno dostavi pismena dozvola prihvatljivosti projekta 
za ekološku mrežu za izvođenje radova uz kanjon. 

Budući da nije bilo više pitanja predsjednik općinskog vijeća je zaključio rad sjednice u 20.50 sati. 

 
  

 

                                                                                                              Predsjednik  Općinskog vijeća  

Dr. sc. Toni Popović 
 

 

Klasa:021-01/24-01/14 
URBROJ:2181-58-24-01-7 

Zadvarje,21.06.2024 

 
Zapisničar : 

Asija Šošić 

 

REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA ZADVARJE 

OPĆINSKO VIJEĆE 
 

 

 
 


